
 

 

 

 

 

Fråga till socialnämndens ordförande Patrik Karlsson 
 

 

Arbetet med Hembygdsvägen 5 hur går det? 

 

 
 
 

 
 
Lars-Erik Olsson (S) 
Ledamot Kommunfullmäktige 
 

 

 

 


